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داوری ناامیدکننده بود
برانکو: همچنان می خواهیم 

قهرمان آسیا شویم
ســرمربی تیم فوتبال پرســپولیس گفت: داوری  �

بــازی، ناامیدکننده بود. ســوت های زیــادی بود که 
باید برای ما می زد. فرصت های خوبی هم داشــتیم 
که اســتفاده نکردیم ولی هیچ چیز غیرممکنی برای 
بازی برگشــت وجود نــدارد. برانکــو ایوانکوویچ در 
کنفرانــس خبــری پس از دیــدار رفت فینــال لیگ 
قهرمانان ۲۰۱۸ آســیا در جمع اصحاب رسانه گفت: 
باید این پیروزی را به حریف خودمان، کاشیما تبریک 
بگویــم؛ درعین حــال، به داوری ای کــه در این بازی 
انجام شــد، ایراد داریم و این امر ناامیدکننده بود. او 
در پاسخ به ســؤال خبرنگاران درباره دلیل اعتراض 
بــه داوری ادامه داد: یــک کارت قرمز در اوایل بازی 
بایــد به حریف داده می شــد و در یــک صحنه دیگر 
هم موقعیت صد درصــد با خطا از بازیکن ما گرفته 
شد. ســوت های زیادی می توانست برای ما زده شود 
کــه این اتفاق نیفتاد. همه ایــن موارد روی عملکرد 
تیم مــا تأثیرگذار بود. ما در ایــن بازی موقعیت های 
خوبــی به ویژه در ابتدای بازی به دســت آوردیم که 
می توانست نتیجه بازی را تغییر داده و حتی پیروزی 
را بــرای ما رقم بزند. برانکو در پاســخ به ســؤالات 
خبرنــگاران دربــاره اینکه با چنین نتیجــه ای تا چه 
میزان به بازی برگشــت امیدوار است، عنوان کرد: در 
تهــران ۸۰ هزار نفر از ما حمایت می کنند و هیچ چیز 
غیرممکنی وجود ندارد. بازی خیلی سختی در پیش 
است اما همچنان می خواهیم قهرمان آسیا بشویم؛ 
پس از تلاش دست نمی کشیم. تا آخرین لحظه برای 

هدفی که داریم، به اتفاق هوادارانمان می جنگیم. 

اولین اظهارنظر انصاری فرد پس از 
پیوستن به ناتینگهام

مهاجــم جدید ناتینگهــام فارســت انگلیس با  �
اشاره به سطح بالای مســابقات در این کشور گفت: 
آماده ام در هر تمرین و بازی سخت تلاش کنم. کریم 
انصاری فرد بعد از چندین مــاه انتظار بالاخره دیروز 
قــراردادش با ناتینگهام فارســت، از تیم های حاضر 
در لیگ دســته یک انگلیس را نهایــی کرد و به این 
تیم پیوست. مهاجم لژیونر تیم ملی ایران در نشست 
خبری گفت: واقعا خوشــحالم و افتخار می کنم که 
از حالا عضوی از باشــگاه بزرگ ناتینگهام فارســت 
هســتم. می خواهم بهتریــن بازی ها را بــرای تیمم 
بــه نمایش بگذارم و در این راســتا صد درصد توانم 
را بــه کار خواهم گرفت. بی صبرانــه در انتظار بازی 
برای تیمم هســتم. می دانم که لیــگ انگلیس یکی 
از بزرگ ترین و بهترین لیگ هاســت و مسابقات بسیار 
نزدیک و رقابتی اســت. به همین خاطر کار ســخت 
می شــود اما من آماده ام در هر تمرین و بازی سخت 
تلاش کنــم و برای تیمم مؤثر باشــم. باید شــرایط 

ایده آل داشته باشم تا برای تیمم به میدان بروم. 

وزارت ورزش با استعفای خادم 
موافقت کرد

وزارت ورزش با اســتعفای رســول خادم رســما  �
موافقت کرد. روز گذشته محمدرضا داورزنی، معاون 
قهرمانی وزارت ورزش، در مجمع عمومی و ســالانه 
جودو گفت: وزارت ورزش با اســتعفای رســول خادم 
موافقت کرده است. خادم هم با تماس تلفنی و هم با 
ارسال نامه اصرار داشت که هرچه زودتر مجمع برگزار 
شــود و ما هم تلاش می کنیم که این اتفاق روی دهد. 
پیش ازاین حمید بنی تمیــم و رضا لایق، نایب رئیس و 
دبیر فدراســیون هم استعفا کرده بودند اما قرار شد تا 

تعیین سرپرست، این دو نفر به کار خود ادامه دهند. 

رئیس فدراسیون جودو استعفا داد
محمــد درخشــان در جریــان برگــزاری مجمع  �

فدراسیون جودو از ریاست این فدراسیون استعفا داد. 
مجمع ســالانه فدراسیون جودو دیروز برگزار شد و در 
جریان این مجمع، محمد درخشان رئیس فدراسیون 
جودو، به دلیل بازنشســتگی از ریاســت استعفا داد. 
درخشان پس از ۹ ســال دوری از جودو، چهارم مهر 
۹۵ برای دومین بار ریاست فدراسیون جودو را برعهده 
گرفت؛ اما پس از ۲۵ ماه از ســمت خود استعفا داد. 
همچنین در جریان مجمع سالانه محمدرضا عمادی، 
نایب رئیس فدراسیون، به عنوان سرپرست انتخاب شد. 

سیدجلال:
 هواداران خودشان را برای روزی 

بزرگ آماده کنند
دیــدار رفــت فینــال لیــگ قهرمانان آســیا بین  �

پرســپولیس ایران و کاشــیما آنتلرز ژاپــن با نتیجه ۲ 
بر صفر به ســود کاشــیما به پایان رســید. سیدجلال 
حسینی، کاپیتان پرســپولیس پس از شکست تیمش 
گفت: کاشیما خوب بود و بازیکنان ما زحمت کشیدند. 
نیمــه دوم فینال مانده و ما حمایــت هوادارانمان را 
داریــم تا بتوانیــم یک بازی ســخت را به خوبی تمام 
کنیم. برنامه حریف، استفاده از ضدحملات بود و روی 
ایــن تاکتیک خوب کار می کرد. با اینکه می توانســتیم 
تدافعی بازی کنیم امــا از همان دقیقه اول تهاجمی 
بازی کردیم. متأسفانه دو گل بد خوردیم اما ان شاءاالله 
با کمک هوادارانمان نتیجه بازی رفت را جبران کنیم. 
کاپیتان پرســپولیس در پایان خطاب به هواداران این 
تیم بیان کرد: از هوادارانمان می خواهم که خودشان 

را برای یک روز بزرگ آماده کنند. 

ژاپن، سرزمینی که آفتابش فوتبال 
ایران را می سوزاند

پرســپولیس با شکســت ۲ بر صفــر در زمین  �
حریــف در دیــدار رفت فینــال، مأموریت بســیار 
ســختی در بازی برگشــت دارد. بازی هایی که در 
ژاپن برگزار شــده، اکثرا یادآور خاطرات تلخ برای 

فوتبال ایران است. 
به گــزارش وب ســایت نــود، تاکنــون نه تنها 
تیم هــای ژاپنــی در خانه بــرای تیم هــای ایرانی 
دردسرساز شده اند؛ بلکه کلا تورنمنت هایی که به 
میزبانی ژاپن برگزار شده، برای تیم های ایرانی توأم 

با ناکامی بوده است.
بازی های آسیایی ۱۹۵۸ توکیو

این مسابقات را می توان ضعیف ترین تورنمنت 
تاریخ فوتبال ایران قلمداد کرد. تیم ملی ایران که 
با رژیم صهیونیســتی و کره جنوبی هم گروه شــده 
بود، بــه  ترتیب با چهــار و پنــج گل از این تیم ها 
شکســت خورد و از گردونه رقابت ها حذف شــد. 
شکســت ۵ بر صفر مقابل کره جنوبی سنگین ترین 
شکســتی اســت که تیم ملی ایــران در یک دیدار 

رسمی برابر یک تیم آسیایی داشته است. 
المپیک ۱۹۶۴ توکیو

این بار شــهر توکیوی ژاپن میزبــان رقابت های 
المپیک تابســتانی بــود و تیم فوتبــال ایران برای 
نخستین بار به رقابت های المپیک در رشته فوتبال 
راه یافت. ایران با تیم های آلمان شــرقی، مکزیک 
و رومانی هم گروه شــد و با شکســت برابر آلمان 
شــرقی و رومانی و یک تســاوی برابر مکزیک در 

گروه خود آخر شد. 
جام ملت های آسیا ۱۹۹۲

ژاپن در آغاز مســیر حرفه ای شدن فوتبال خود، 
میزبان جام ملت های آسیا در سال ۱۹۹۲ می شود. 
ایران در ســال ۱۹۹۰، فاتح بازی های آسیایی شده 
بود و پس از آن استقلال قهرمانی و نایب قهرمانی 
جام باشــگاه های آســیا و پرســپولیس قهرمانی 
جام در جام آســیا را به دســت آورده بــود و تیم 
ملی به عنوان شانس نخســت قهرمانی پا به این 
رقابت ها گذاشــت. ایران در این مسابقات با ژاپن، 
کره شــمالی و امارات هم گروه بود. تیم ملی در دو 
دیدار نخست مقابل کره شمالی و امارات صاحب 
یک برد و یک تســاوی شــده بود و با یک تساوی 
مقابل ژاپــن، از مرحله گروهی صعــود می کرد؛ 
ولی ایران مغلوب گل مشکوک دقایق پایانی کازو 
یوشی میورا شــد. این دوره ضعیف ترین عملکرد 
تیم ملی در تاریخ جام ملت های آسیاســت و تنها 
دوره ای اســت کــه تیم ملی موفق بــه صعود از 

مرحله گروهی نشد. 
بازی های آسیایی ۱۹۹۴ –هیروشیما

ایران به عنــوان مدافع عنــوان قهرمانی پا به 
این رقابت ها گذاشــت و با تیم های بحرین، چین، 
ترکمنســتان و یمن هم گروه بود. ایــران در دیدار 
نخســت مقابل بحرین با تساوی بدون گل متوقف 
شــد. علی دایی، ســتاره اصلی تیم ملــی، در این 
بازی دچار مصدومیت شدید شد و ادامه رقابت ها 
را از دســت داد. ایــران مقابل ترکمنســتان نیز به 
تســاوی یک-یک رســید و شکســت یک بر صفر 
مقابل چین ایــران را از بازی های آســیایی حذف 
کرد و عملا بازی آخر برابر یمن تشریفاتی شد. این 
دوره نیز یکی از ضعیف ترین ادوار حضور ایران در 

رقابت های بین المللی محسوب می شود. 
تک بازی هایی با میزبانی ژاپن

به جز تورنمنت های اشاره شده، در تک دیدارهایی 
که مثل دیدار دیروز، ژاپن از تیم های ایرانی پذیرایی 
کــرده، اکثرا آنها هم برای تیم هــای ایرانی توأم با 
موفقیت نبوده اســت. یکی از کم اهمیت ترین آنها 
شکست ایران در مقدماتی جام جهانی ۲۰۰۶ بود. 
تیم ملی ایران تحت هدایت برانکو ایوانکوویچ که 
صعودش به جام جهانی ۲۰۰۶ قطعی شده بود، 
در آخرین دیــدار در یوکوهاما با نتیجه ۲ بر یک از 

ژاپن شکست خورد. 
ســپاهان در لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۰۷ پس از 
تساوی یک-یک در خانه به دیدار اوراواردز در ژاپن 
رفت؛ ولی در آنجا امیدهای این تیم از بین رفت و 

با نتیجه ۲ بر صفر تن به شکست داد. 
قبل از پرســپولیس آخرین تیمــی که به دیدار 
فینال لیگ قهرمانــان راه یافت، ذوب آهن بود که 
در ســال ۲۰۱۰ فینــال را به صــورت تک بازی در 
ژاپن و در شــهر توکیو برگزار کــرد و با نتیجه ۳ بر 
یک مغلوب ایلهواچونما شــد و به نایب قهرمانی 
قناعت کرد. پرســپولیس یکی از معدود تیم هایی 
بــود که در طــول تاریخ در ژاپن موفق به کســب 
نتیجه شــده بود و در فینال جام در جام آســیا در 
فصل ۱۹۹۲-۱۹۹۳ در این کشــور به یک تســاوی 
شــیرین دست یافت؛ هرچند که در خانه نتوانست 
از این نتیجه محافظت کند. حال پرســپولیس هم 
در ژاپن طعم ناکامی را چشــید؛ اما امیدوار است 

که این بار این شکست را در تهران جبران کند.

علیرضا رحیمی از ریاست 
فدراسیون هندبال استعفا داد

به گزارش ایســنا، در پی قانون منع به کارگیری  �
رئیس فدراسیون  بازنشســتگان علیرضا رحیمی، 
هندبال، از ســمت خــود اســتعفا داد. او در ۱۷ 
اســفند ۱۳۹۷ با کسب اکثریت آرا به عنوان رئیس 
این فدراســیون انتخاب شــده بود. گفته می شود 
رمضانعلی دولو به عنوان سرپرست این فدراسیون 

معرفی خواهد شد. 

ورزش

در 20 دقیقه ابتدایی مسابقه مالکیت توپ 55 به 45 درصد به سود پرسپولیس بود، 
اما به مرور این آمار به نفع تیم ژاپنی تغییر کرد. طبق گفته سایت اي اف سی، 56 درصد 

مالکیت توپ در اختیار کاشیما و 44 درصد براي پرسپولیس بود. همچنین 17 درصد توپ 
در جریان مسابقه در زمین کاشیما، 46 درصد در میانه میدان و 36 درصد نیز در زمین 

پرسپولیس در جریان بود که نشان از برتري ژاپنی ها در نیمه دوم این مسابقه دارد.

بیشترین شعاع حرکتی در زمین را بازیکن ملی پوش عراقی پرسپولیس بین بازیکنان 
خودي داشت. بشار رسن، طبق معمول به عنوان هافبک تهاجمی پرسپولیس به میدان 
رفته بود. گادوین منشا نیز دومین بازیکن پرسپولیس بود که بیشترین شعاع حرکتی 
را در طول 90 دقیقه درون زمین از خود به نمایش گذاشت و اجازه بازي سازي را از 

مدافعان میانی کاشیما گرفت.

خبر دریچه

سال شانزدهم    شماره 3284 یکشنبه   13 آبان 1397

شرق: بانوان ووشوکار مثل همیشــه ورزش کشور را سربلند کردند. سه مدال 
طلا در رقابت هاي جام جهاني ۲۰۱۸ چین شاهکاري دیگر از آنها را ثبت کرد. 
مثلــث طلایي تیم ملــي زنان ایران در این رویداد الهه و شــهربانو منصوریان 
و فرینــاز نذیــري بودند؛ زناني کــه اگر درخشــش آنها نبود، بي شــک ایران 
نمي توانست در مهد ووشوي دنیا به عنوان قهرماني برسد. تکیه زدن خواهران 
منصوریان بر سکوي نخست جهان در این چند سال اخیر به عادتي همیشگي 
و خوب براي همه تبدیل شده است. این بار صحبت از عملکرد بي نظیر فرزانه 
نذیري است؛ بانوي رزمي کاري که در اولین حضورش در یک میدان بین المللي 
به چنین نتیجه ارزشمندي دست یافته است. نمي شود به سادگي از کنار مدال 
طلایي که او گرفته، گذشت. فرزانه آن قدر به چشم چیني ها آمده که به دنبال 
به خدمت گرفتنش در لیگ ووشوي کشورشان هستند. نذیري بي آنکه تجربه اي 
از شرکت در رقابت هاي برون مرزي داشــته باشد، در جام جهاني ۲۰۱۸ چین 
دســت به کار بزرگي زد و رقباي صاحب نام خود را از پیشِ رو برداشــت. او در 
وزن ۷۵ کیلوگرم، «اوگنیا اســتاپنووا»، نایب قهرمان جهان از روســیه و «سارا 
محمد»، دارنده مدال برنز جهان از مصر، را شکست داد تا به مدال طلا برسد.

فرزانه به «شــرق» مي گوید: «من هشت سالي مي شود که عضو تیم ملي 
ووشــوي بانوان هســتم. متأســفانه به دلیل محدودیتي که در تعداد اوزان 
اعزامي به مســابقات  وجــود دارد، من تا الان نتوانســتم تجربه حضور در 
رقابت هاي بین المللي را داشته باشم. از طرفي هم با توجه به اینکه نسبت 
به ســایر ملي پوشان هیچ مدال آسیایي و جهاني در کارنامه ام نداشتم، هیچ 
وقت این فرصت برایم مهیا نشــد که به مســابقات اعزام شوم. اما در همه 
این سال ها همیشه در اردوها و مسابقات کشوري حضور داشتم. خوشحالم 
که خدا این توان را به من داد تا در اولین حضورم بتوانم روســفید باشــم و 

قهرمان جهان شوم».

قهرمان ووشــوی زنان جهان از اینکه توانســته جواب اعتماد مســئولان 
فدراسیون را بدهد، بیشتر از هر چیز دیگري خوشحال است: «در همه رشته ها 
رقابت هاي قهرماني جهان از اعتبار بالاتري نســبت به جام جهاني برخوردار 
اســت اما در رشته ووشو این موضوع برعکس اســت. در جام جهاني ووشو 
به این صورت اســت کــه فقط برترین های هــر وزن را به مســابقات دعوت 
مي کنند. ســال گذشته من در این رقابت ها شــرکت نکردم و نماینده ایران در 
وزن ۷۵ کیلوگرم مریم هاشــمي بود که توانســت قهرمان شود. این سهمیه 
امسال به ایران تعلق گرفت و من اعزام شدم. خدا را شکر که توانستم جواب 
اعتمادي را که مســئولان فدراســیون و کادر فني به من کرده بودند را بدهم 
و جــواب این اعتماد را با مــدال طلا بدهم».نذیري بعد از ســال ها عضویت 
طولاني در تیم ملي ووشــوي زنان تازه کارش شروع شده است: «با این مدالي 
که گرفتم جایگاهم در تیم ملي تثبیت مي شــود. همین باعث شــده تا به یک 
اعتمادبه نفس و انگیزه لازم برســم که بعد از ســال ها خیلي جدي تر به کارم  

ادامه دهم. ما ســال آینده رقابت هاي قهرماني جهان را داریم و باید آنجا هم 
خودم را نشــان دهم. ان شاءاالله روزي برســد که من هم بتوانم افتخاراتي را 
که خواهران منصوریان براي تیم ملي بانوان ایران به دســت آورده اند، تکرار 
کنم. من آن قدر به ورزش ووشــو علاقه دارم که هم زمان کار مربیگري را هم 
انجام مي دهم. من الان ســرمربي تیم ووشــوي استان تهران هستم و یکي از 
شاگردانم هم عضو تیم ملي جوانان است».قهرماني بانوي ووشوکار ایراني در 
جام جهاني چین، به قدري به چشــم آمده که چشم بادامي ها هم مجذوب او 
شده اند. آنها از فرزانه خواسته  اند تا در لیگ ووشوي این کشور براي آنها بازي 
کند: «همان طور که همه مي دانند، چین مهد ووشوي دنیاست و لیگ ووشو در 
این کشور هم خیلي قوي است. براي همین از نماینده هاي کشورهاي دیگر هم 
مي خواهند تا براي آنها بازي کنند. در این مسابقات هم چیني ها به من پیشنهاد 
دادند که به آنجا بروم. هنوز تصمیم جدي در این باره نگرفته ام. به هرحال این 
مســابقات نزدیک به شش ماه طول مي کشــد و من باید برنامه هایي که اینجا 
دارم را هم در نظر بگیریم. اگر شرایطش باشد که بروم براي خودم هم خیلي 
خوب اســت».تیم ملي ووشــوي زنان ایران در چند سال اخیر با حمایت هاي 
خوبي که از طرف رئیس فدراســیونش شده، از سوی مربیان چیني مختلفي 
هدایت شــده اســت. اما به تازگی  عذر مربي خارجي این تیم خواسته شده و 
تیم بــا مربي داخلي کار مي کند. نذیري در واکنــش به این موضوع مي گوید: 
«ما در ســطح ملي مربیان زن خوبي داریم اما هنوز به آن نقطه نرســیده ایم 
که با مربیان چیني هم ســطح باشیم. اگر شرایط به گونه اي باشد که باز هم از 
مربیان چیني اســتفاده کنیم، طبیعتا خروجي کارمان خیلي بهتر خواهد شد. 
خوشبختانه در بخش مردان اصلا نیازي به این قضیه نداریم. حسین اوجاقي، 
سرمربي تیم مردان خودش از بزرگان ووشوي جهان است. ان شاءاالله به زودي 

در بخش مربیگري زنان هم به این نقطه خواهیم رسید».

کار پرسپولیس براي فتح لیگ قهرمانان آسیا سخت 
شــد. این تیم که صبح روز گذشــته به وقت تهران در 
ورزشــگاه کاشــیما به مصاف رقیب ژاپني رفته بود، با 
وجود ارائه نمایش قابل قبول در نیمه نخست، در نیمه 
دوم بــا دو گل به میزبان باخت تا حــالا براي بالابردن 
جام قهرماني کار دشــواري در پیش رو داشــته باشد. 
دشوار البته فقط روي کاغذ، چون صحبت هاي برانکو، 
سرمربي پرسپولیس و ســایر بازیکنان این تیم نشان از 
آن دارد که انگیزه هاي آنها براي موفق شــدن در آسیا 

دست نخورده باقي مانده است.
اولین براي هر دو

پرســپولیس و کاشــیما در شــرایطي پا بــه فینال 
رقابت هاي لیگ قهرمانان آســیا گذاشــته  اند که هر دو 
براي اولین بار طعم حضور در این مرحله را مي چشند؛ 
ایــن دو تیــم کــه پرافتخارتریــن تیم هاي باشــگاهي 
کشورشــان هســتند، در رقابت هاي آســیایي موفقیت 
چنداني به دســت نیاورده اند؛ کاشیما که حتي پیش از 
این به یک چهارم نهایي هم نرســیده بود، در دیدار روز 
گذشــته از فرصت هایش برخلاف پرسپولیس استفاده 

کرد و توانســت به برد ارزشمند ۲ بر صفر برسد؛ بردي 
کــه به نظر مي رســد خیــال آنها پیش از رســیدن به 
«جهنم آزادي» در بازي برگشــت را تا حدودي راحت 
کرده است. در آن سو اما پرسپولیس و برانکو هم که با 
ســختي هاي زیادي به فینال رسیده  اند به این راحتي ها 
تســلیم نمي شــوند؛ پرســپولیس در ایــن فصل هیچ 
بازي اش در ورزشــگاه آزادي را نباختــه و امید زیادي 
دارد مثل تقابلش با الدحیل که دست به کار بزرگي زد 
و به نیمه نهایي رسید، دوباره بازگشت باشکوهي داشته 
باشد و بتواند جام را از چنگ گوزن هاي ژاپني دربیاورد؛ 
گو اینکه مصدومیت و البته محرومیت سیامک نعمتي 
که در بازي روز گذشته کارت قرمز گرفت، دست برانکو 

را از چیزي که باید بسته تر کرده است.
فقط ۱۰ درصد!

پرســپولیس در این فصل در «آزادي» نباخته؛ این 
موضوع درســت، ولي آمار فینال هاي لیگ قهرمانان 
آسیا نشان مي دهد این تیم براي به دست آوردن جام 
قهرماني آسیا کار ســختي در پیش رو دارد. ماجرا از 
این قرار اســت کــه در فرمت جدید لیــگ قهرمانان 

آســیا ۱۵ فینال برگزار شــده که از این ۱۵ تا فقط یک 
تیم که بــازي رفت را واگذار کرده توانســته در بازي 
برگشت جبران کند! خبري بد براي پرسپولیسي ها که 
امید زیادي به برگرداندن ورق به نفع خودشان دارند. 
البته بررســي دقیق تر آمار فینال هاي لیگ قهرمانان 
آســیا نشــان مي دهد که از ۱۵ فینال برگزارشده، ۱۱تا 
به صورت رفت وبرگشــتي برگزار شــده و چهارتا هم 
تک فینال بوده است. حالا با درنظرگرفتن این موضوع 
باید گفت شــانس تیم هایي که بازي رفت را برده  اند 
به مراتب براي قهرماني بیشــتر اســت. در ۱۱ فینال 
رفت و برگشــتي فقط تیم الاتحاد عربســتان بوده که 
بازي رفــت را در خانــه واگذار کرده، ولــي در بازي 
برگشــت «کام بک» داشــته و بازي را برده اســت. با 
حسابي سرانگشتي، ۹۰ درصد تیم هایي که بازي رفت 
فینال را به نفع خودشــان تمام کرده  اند توانســته  اند 

جام قهرماني را بالاي سر ببرند.
به امید همان ۱۰ درصد

پرســپولیس در این فصل نشان داده تیم «روزهاي 
ســخت» اســت. این تیم که از همان ابتداي مســیر 

حذفــي در فصــل جدید لیگ قهرمانان آســیا اســیر 
داســتان «خیریت» و بعد محرومیت شــد، مشکلات 
ریزودرشتي را تجربه کرد؛ این تیم نه تنها توان خریدن 
بازیکــن جدیــد را از دســت داد، بلکه پنــج بازیکن 
اصلي اش را هم از دســت داد تا کمتــر هواداري به 
آینده این تیم در لیگ قهرمانان آســیا خوش بین باشد. 
بااین حــال، برانکو و شــاگردانش درســت در همان 
لحظه اي که همــه فکر مي کردند دیگــر کاري براي 
ادامه مســیر ممکن نیســت، غیرممکــن را به ممکن 
تبدیل کردند؛ همان بازي مرحله گروهي برابر الســد 
که صدرنشــیني را از این تیم گرفتند. بازي درخشــان 
مقابل الدحیل در آزادي و بازي هوشمندانه برابر السد 
نشــان داد که این تیم پختگي لازم براي درک و هضم 
شرایط دشوار را دارد. پرسپولیس براي رسیدن به کاپ 
قهرماني آسیا فقط ۱۰ درصد شانس دارد، ولي همین 
درصد براي برانکو و شــاگردانش هــم درصد زیادي 
اســت. «هنوز هم مي خواهیم قهرمان آســیا شویم». 
این جمله برانکو به خوبي شــرایط پرسپولیس براي 

بازي برگشت را تشریح مي کند.

کار سخت تیم هاي بازنده دیدار رفت در مسیر قهرماني

جنگ براي ۱۰ درصد

گفت وگو با نذیري، زن طلایي ایران
فرزانه؛ دختر جدید ووشو


